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Styre og komiteer
Leder:     Fredrik Weberg-Larsen 

Styremedlemmer:   Freddy Antonsen (sekretær) 
    Are Fraugerud (kasserer) 
    Unn Johannessen 
    Thomas Svensen 
    Hege Øvreeide 
    Roald Larsen 

Varamedlemmer:   Paal R. Olaussen 
    Per Dahle 
    Jørn Chr. Johnsen 

Valgkomite:    Finn Trana 
    Jan Stordahl 
    Tom Erik Øygaard 

Revisorer:    Hagbart Jakobsen 
    Thor Edlund 

Gullmerkekomite:   Vidar Antonsen 
    Hagbart Jakobsen 

Æresmedlemmer:   Ragnvald Thomassen 
    Hagbart Jakobsen 
    Vidar Antonsen 
    Per Andersrød 

Gullmerkeinnehavere:  Ragnvald Thomassen 
    Hagbart Jakobsen 
    Vidar Antonsen 
    Per Andersrød 
    Knut Bjørge Hansen 
    Karl Andersrød 
    Rune Kjøniksen 
    Are Fraugerud 
    Finn Trana 

Jaktprøvekomite:  Tom Erik Øygaard 

Utstillingskomite:  Gunn Hege Svendsen / Per Andersrød 

Farm:    Jan Stordahl / Terje Kristiansen 

Terreng/Viltstell:  Jan Stordahl / Terje Kristiansen 

Treningsterreng:  Per Arne Thoresen 

Hjemmeside:   Vidar Magnussen 

Lokalt dommerutvalg:  Terje Berntsen 

Samarbeidspartere:  Per Dahle 
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Medlemmer
Det var pr. 31.12.2011 238 medlemmer i klubben, noe som er en økning på 5 % fra 2010. Totalt er 
det innmeldt ca. 30 nye medlemmer gjennom 2011, noe som er gledelig for klubben.   

Styremøter
Styret har i 2011 avholdt 6 styremøter.  

NKK/FKF
Tom Erik Øygard representerte klubben på NKK’s representantskapsmøte i mai og FKF’s 
representantskapsmøte i november. 

Bekkhusutstillingen
I strålende sommervær, og med fravær av tunefluer, ble årets Bekkhusutstilling en ny suksess for 
ØFK. Det var påmeldt ca. 80 hunder.   

Engelsk setter ble bedømt av Svein Nordang og de øvrige i gruppe 7 av Harald Aune.   

Utstillingen ble vunnet av P Bjønroas Platon (Birgit Ording). På de neste plassene kom 

 ES Rypekullets Bobo (Arthur Rønnestad)  
 KV Nyengets King Eskil (Jan og Solveig-Emillie Stordahl)  
 SV Strävsamma Masaij (Terje Chr. Larsen)  

 
I Barn og hundkonkurransen stilte 7 unge og dyktige deltakere, alle ble vinnere! 

Apportkonkurransen ble vunnet av KV Kathinka (Geir Luthen) 

Per Andersrød med hjelpere sørget for et prikkfritt arrangement, med flott stemning blant utstillerne 
og publikum forøvrig.  

Familiedag
Klubben arrangerte i mai familiedag på Bekkhus, hvor det ble instruert i klipp og stell av hund av 
Hilde Albech.  

Etter flott instruksjon og med nystelte hunder ble dagen avsluttet med grilling og sosialt samvær.   

Aversjonsdressur sau
Startet opp på våren under ledelse av Freddy Antonsen med medhjelpere. Sauetestene ble 
avholdt på samme sted som året før, hos Ivar Grimstad i Seppoveien, Rolvsøy. Det var en 
betydelig oppgang i antall hunder målt mot 2010, det er tydelig at den tidlige oppstarten av 
dressuren var en suksess.  Takk til alle hjelpere for denne aktiviteten.   

Leirdueskyting
Vi har gjennom hele sommeren og høsten invitert til ukentlig leirdueskyting ved Råde JFF’s 
flotte skytebane i Jerndalen, med god oppslutning blant våre medlemmer.  

Det ble også avholdt klubbmesterskap i leirdueskyting, årets ØFK mester i leirdueskyting ble 
Odd Gunnar Nilsen.   

Dressurtreningen på Kalnes
Jan Stordahl har også i år avholdt de ukentlige dressursamlingene på Kalnes gjennom hele 
sommeren.  Dette er et flott tilbud til alle våre medlemmer, og er utrolig populært.  Det har i år 
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møtt i snitt ca. 25 deltakere på hver trening, og over 60 forskjellige ekvipasjer har benyttet seg 
av dette gratistilbudet.  En stor takk til Jan for denne innsatsen! 

Treningsterrenget på Kalnes
Treningsterrenget på Kalnes kom over en måned senere i bruk på grunn av den sene 
innhøstingen, noe som har begrenset bruken og kvaliteten på treningsterrenget noe i forhold til 
hva klubben ønsket.  Men, etter at terrenget åpnet er det blitt flittig brukt gjennom høsten.  Per 
Arne Thoresen har ledet denne aktiviteten på en ypperlig måte. 

ØFK1
ØFK1 gikk av stabelen 30.9-2.10. Prøven var i år tildelt CACIT og vi valgte av den grunn å la 
den gå over 3 dager. Fredagen hadde vi ute 59 hunder til kvalifisering i VK. Fra disse 3 partiene 
skulle inntil 18 hunder til finale på lørdag. Morsomt for klubben var at alle 3 
kvalifiseringspartiene ble vunnet av hunder fra ØFK. P Pavlov til Birgit Ording, ES Frey til Vidar 
Antonsen og SV Tussa til Lone Gudim tronet på toppen av hver sin pall! 

Lørdag var det 17 hunder som hadde kommet til finale. Denne dagens lykkelige vinner var også 
et medlem av klubben. Thomas Hladik hentet hjem 1VK med Cacit til Budalens Ranga-Rokk! En 
stor prestasjon som også utløste jaktchampionatet for Ragna. Vi gratulerer! 

Lørdag og søndag var for øvrig viet starter i UK og AK. Antall premieringer kunne godt ha vært 
høyere, men når vi studerer kritikkene var det ikke mange hunder denne helgen som ikke hadde 
sjans(er) på fugl. Premieringsprosenten ble på 17 og det er vel ganske normalt. 

Teknisk fungerte arrangementer knirkefritt takket være dyktig prøveleder og gode medhjelpere i 
sekretariatet. Vi retter en stor takk til deltakere, grunneiere, dommerne og alle medhjelpere som 
bidro til denne prøven.   

ØFK2
ØFK 2 ble avholdt 15-16 oktober.  Denne prøven må også betegnes som vellykket, både med 
tanke på fugl i terrengene og været.  Av 119 starter, var det 23 som ble premiert, hvilket gir en 
premieprosent på 19.  VK ble avholdt på søndag, og selv om flere hadde sjanse på fugl, ble det 
ikke delt ut noen premie i VK. 

Arrangementet forløp igjen uten problemer, takket være positive grunneiere, dyktig prøveledelse 
og ikke minst dommere og kjentmenn som stiller opp. Ingen nevnt, ingen glemt! 

Klubben har fått meget gode tilbakemelding på kvaliteten på våre jaktprøver denne høsten fra 
mange deltakere 

Svenskematchen
Det norske laget gjorde storeslem, og klarte til gangs brasene i årets Svenskematch på 
hjemmebane, og vant både lagkonkurransen og begge vandrepremiene! 

Gjennom dagen hadde svenskene en knapp ledelse etter første runde, men i finalerunden viste 
de norske hundene seg som bedre viltfinnere og fuglebehandlere. Vi gratulerer det norske laget 
med en strålende prestasjon! 

Vinner av både Tigerfatet og Ingemanns vandrepremie ble GS Budalen's Ragna-Rokk, eier og 
fører Thomas Hladik.  
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Vårt lag bestod av: 

UK: 
ES Rotvelta's Gtf Egon  (Hagbart Jakobsen) 
IS Imingens Lk Non-Stop (Stein Jørgensen) 
AK: 
GS Buskogens Trixi  (Thomas Svensen) 
GS Budalen's Ragna-Rokk (Thomas Hladik) 
SV Rotvelta's Dkm Tussa (Lone Gudim) 
ES Østkysten's Frey  (Vidar Antonsen) 

Klubbmesterskapet
Klubbmesterskapet 6. november ble som vanlig kyndig arrangert av Roald Larsen.   

Det var i år 33 hunder som var påmeldt, og 20 hunder som startet. Det var bra med fugl i 
terrengene så alle hadde gode sjanser til og komme i fugl.  

Vinnerne i år ble: 

Unghund ES Rotvelta's Gtf Egon  (Hagbart Jakobsen) 
Voksenhund ES  Brynås K-Donna  (Kurt Klevås) 

Medlemsmøter
Det er i 2011 avholdt to medlemsmøter på Bøndernes Hus.  

Det første medlemsmøtet ble avhold i mai, med et meget spennende foredrag av en av verdens 
desidert beste hundekjørere, Robert Sørlie.  Med bl.a. 2 seire i verdens lengste og hardeste 
hundesledeløp – Iditarod, var det ingen tvil om substansen i dette foredraget. Vi fikk et 
innholdsrikt og spennende foredrag med fokus på trening, kosthold og stell av hunder, og 
spesielt med tanke på før og under konkurranse. Ingen tvil om at dette var interessant for eierne 
av våre jakt- og konkurransehunder.   

Medlemsmøte nummer to ble avholdt i november, og vi fikk et gnistrende foredrag av Jon Georg 
Hov om hvordan man får en lydig hund og hvordan hunders adferd påvirker dens 
jaktegenskaper.  Et meget veltalt og inspirerende foredrag! 

På begge medlemsmøtene møtte et femtitalls medlemmer, noe som må anses som god 
oppslutning.   

Viltstell
Jan Stordahl har gjennom hele året styrt viltstellet i våre farmer og terreng på en utmerket måte.  
Viltstellgruppa består av en stor gruppe frivillige, og de har alle gjort en kjempeinnsats gjennom 
hele året.   

Vi opplevde noe sykdom i en av farmene i år, men med vår erfarne viltstellgruppe ble dette løst 
på best mulige måte og farmene er i så måte meget veldrevne i vår klubb.   

Selv med den ekstremt våte sommeren og høsten, har våre terreng hatt god bestand av  fugl og 
også en villstamme vi kan være stolte av.  Ingen tvil om at arbeidet i felten er av stor verdi for 
både klubben og fuglebestanden i Østfold.   

Farmene
Forsommeren ble brukt til reparasjon og restaurering av rapphønsvoilierer og fasaninnhegning.   
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Championat
NSUCH KV Nyenget’s King Eskil (15726/05) til Jan og Solveig Stordahl stilte 29. Juli på 
Ranseter Internasjonale hundeutstilling, en utstilling med over 10 000 hunder – King viste igjen 
sin storhet og hentet hjem det Svenske Utstillingschampionatet.  King kan derfor nå titulere seg 
NSUCH! ØFK Gratulerer! 

NJCH GS Budalens Ragna-Rokk (00163/05) har også hatt en strålende sesong, og fikk under 
ØFK1 sin CACIT som gjorde henne til Jaktchampion.  ØFK gratulerer! 

NM Høystatusløp
Evigunge Hagbart Jakobsen og ES Gtf Rotveltas Egon har hatt en flott sesong, og kronet dette 
med finale i Norsk Derby hvor han endte på en flott 8’de plass.   

I årets NM Lavland Lag deltok både GS NJCH Budalen Ragna-Rokk (Thomas Hladik) og GS 
Buskogens Trixi (Thomas Svensen).  Med gode fuglearbeider og flott innsats bidro de til at laget 
tok bronse i NM.    

I årets NM Lavland klarte både GS NJCH Budalen Ragna-Rokk (Thomas Hladik) og GS 
Buskogens Trixi (Thomas Svensen) å ta seg til finalen.  Dessverre lyktes ingen av disse å gå til 
topps i finalen.    

GS Buskogens Trixi og Thomas Svensen hatt også hatt en flott sesong, og kronet sesongen 
med å bli tatt ut til årets VM, den første deltaker fra ØFK i historien! Trixi og Thomas deltok på 
det norske «britiske» laget i Middelhavscupen, og tok en imponerende bronsemedalje.  I VM 
lyktes ikke Trixi helt og kom ikke i fugl, men gjorde en flott innsats i nye omgivelser.  ØFK 
Gratulerer.   

Økonomi
Økonomien i klubben er fortsatt meget sunn. Klubben styrer riktignok mot et underskudd for 
2011, dette skyldes i hovedsak utdanning og innkjøp av klubbeffekter som er på lager.  Det 
henvises til regnskap for 2011. 

Andre saker av viktighet
Det har i 2011 vært arrangert våre tradisjonelle treningsturer til Krokstad, dette er meget 
populære turer med god deltakelse og høy stemning.   

Vår Facebook-gruppe har samlet over 100 medlemmer, og er blitt en flott kanal for 
kommunikasjon mellom våre medlemmer.   

Styret vil til slutt takk alle bidragsytere for en flott innsats for klubben vår, og selv om vi vet at det 
til tider kan være stor slitasje på enkelte av våre nøkkelpersoner håper vi at dere alle trives i vår 
«dugnadsklubb», og at vi i felleskap også gleder oss til fremtidige oppgaver.  Tusen takk til alle 
som har bidratt! 

 

 

Østfold, 08.02.2012 

ØFK’s styre 

Fredrik Weberg-Larsen 
Leder 


